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REUNIÓ COMISSIÓ GESTIÓ 17/05/2023: 

Assisteixen: Angelita (voluntària), Maria Lluisa (usuària), Maria (tennis taula), Malú i Tere (club 

lectura), Susanna (voluntària), Laura (voluntària), Bàrbara (usuària), Paloma (espai de criança), 

Susanna (usuària), Maribel (equip gestió), Manel (equip gestió), Mònica (equip gestió) 

S’excusen: Anna (reiki), Josep Maria (fotoforum), Mireia i Montse (grup de dol), Amàlia Hostalrich 

(voluntària), Montse (voluntària), Laura (voluntària). 

No s’excusen i no venen: Edit / Àngel (scrabble), Montse (costura creativa). 

 

1 – Balanç econòmic 

Anem remuntant poc a poc, la tendència és de recuperació progressiva però creiem que no podrem 

assolir els ingressos i la participació prèvia a la pandèmia perquè creiem que el model de consum 

d’oci ha canviat.  

Es fa un repàs de com ha anat els últims trimestres. Amb el trimestre d’octubre a desembre de 2022 

hi ha molta diferència respecte el 2019 (uns 5.000€). Però pel que fa a l’actual trimestre, ha generat 

un ingrés (que no benefici) semblant al que teníem previ a la pandèmia: 23.531€ i una participació 

aprox de 500 persones. Respecte el 2019, estem en números semblants (23.426€ d’ingressos i 554 

persones participants). En conclusió, anem fent però segurament haurem de posar diners per acabar 

l’any. Com a dada, s’explica que en 4 anys hem posat 17.000€ per gestionar el Casal de Barri, 

equipament públic, des de l’entitat gestora. Estem molt emprenyats, l’any vinent segurament no es 

podrà augmentar subvenció perquè hi ha eleccions, sobretot si canvia govern, malgrat el compromís 

que hi havia sobre la taula. 

No obstant, volem transmetre que creiem que aquest fet no ha repercutit en la qualitat ni oferta 

d’activitats, doncs seguim assumint algunes activitats com el llenguajocs o xerrades que tenen un cost 

i les oferim gratuïtament. Això si, d’acord a un mínim de participants a fi que el nombre d’assistents 

justifiqui la despesa. 

 

2 – Retorn Campanya Sant Jordi Solidari 

La Malú i la Tresa expliquen que es van vendre llibres de la biblioteca que podien interessar per 

recaptar diners per a un projecte solidari del barri. S’explica inicialment que volien cedir els diners a 

Open Arms però es va canviar per una opció de més proximitat.  

La paradeta la vam muntar durant una setmana pels volts de Sant Jordi i es va recaptar més diners de 

l’esperat. Tal com previst, es va fer la donació a la Cuina comunitària de Cal Isidret, un menjador social 

que fan tuppers per endur per combatre la vulnerabilitat alimentària. Es van recaptar quasi 400€. El 

projecte en qüestió també s’han quedat sense subvenció. 

La iniciativa va ser del club de lectura. El projecte de Cuina Comunitària forma part del Pla Comunitari 

del Poblenou. 
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3 – Projectes presentats:  

• FISC – Proposen fer unes jornades d’scrabble en català per a escoles / instituts, al Casal, en la 

línia de fomentar la quotidianitat de l’ús del català. Es pregunta si sembla bé la idea, i les 

persones opinen que encaixa en les línies de treball del Casal. 

• Projecte solidari per al càncer de mama metastàsic: Projecte compartit amb el Casal de Gent 

Gran Quatre Cantons, els pisos tutelats per a gent gran, Casal i entitat, d’elaboració de 

productes artesanals relacionats amb la costura per vendre el dia de l’homenatge a la gent 

gran a la Festa Major: els diners recaptats aniran destinats a l’assoc. Càncer de mama 

metastàsic. 

 

4 – Propostes noves 

El Club de lectura explica que faran  la trobada d’autor el dia 6 d’octubre, amb el Ramón Gené.  (una 

de les persones fundadores de l’associació que gestiona el Casal). També comenta que s’ha ofert per 

fer una mena de tertúlia addicional amb les persones participants al club de lectura. La 2a trobada 

d’autor la faran el 26 novembre. 

Es fa un retorn de les activitats que s’han proposat des de la comissió de gestió i l’assemblea d’usuaris 

i veïnat: 

- Xerrades històriques: les hem posat en marxa mitjançant les xerrades sobre la catedral i ha 

tingut molt bona acollida. 

- Llenguajocs: hem tirat endavant sobre la proposta econòmica de 100e i tenim unes 13 

persones inscrites. 

La Lluïsa proposa buscar experteses diferents per ampliar l’oferta de xerrades històriques. La Maria i 

la Malú apunten que podríem contactar amb l’arxiu històric: apunten que el Jordi Foses o el Joan 

Carles podrien col·laborar voluntàriament. Anotem per fer la gestió des del Casal. 

Sobre el tema d’augmentar els beneficis, la Lluïsa comenta que hi ha Casals que cedeixen l’espai per a 

Casals d’estius. Es comenta que la ludoteca llogarà l’espai del teatre els matins el juliol per a sessions 

de cinema. 

Programació de juliol: 

- Tennis taula: estaran al juliol, però el casal no obre els dissabtes de juliol, així que ens 

emplacem a parlar el tema més endavant. 

- Club lectura: estaran al juliol 

- Criança: Creu que acabaran al juny 

 

Octubre-desembre: 

La proposta d’activitats per al proper trimestre seria seguir oferint les activitats que actualment 

funcionen, i intentar utilitzar els espais del Casal de Gent Gran per ampliar l’oferta, tot i el problema 

logístic que suposa. No hi ha propostes ni idees, però es recorda que si hi ha propostes, tanquem 

programa al juliol. 
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Es genera un breu debat on sorgeixen diferents idees: 

• Es proposa duplicar grups per ampliar diners, però des de l’equip de gestió es comenta que 

s’ha de ser molt curós perquè una diversificació de l’oferta va en detriment de l’aspecte 

econòmic. És millor omplir grups i, quan hi ha llista d’espera, duplicar-lo. 

• Sorgeix la idea de fer les inscripcions preferents, s’explica que el dret d’oportunitat és de 

domini al casal de barri. 

• Sorgeix la idea de penalitzar les absències, però sembla massa taxant perquè la persona ha 

pagat l’activitat, cosa que garanteix la plaça. S’hauria de fer conscienciació sobre el tema. 

• Sorgeix la idea d’avisar a les persones el primer dia de classe de que si no vindran més avisin: 

s’apunta la idea que això no s’hauria de confondre amb una relaxació de la normativa, doncs 

la realitat és que si les persones deixen de venir, perden els diners de la inscripció.  

• Es proposa que, en cas de llista d’espera, es tingui en compte si és una usuària habitual o no. 

Es decideix que això es pot fer, malgrat no és gaire usual. 

• Sorgeix novament el tema de les inscripcions online, però s’explica que el software no està a 

l’abast nostre perquè requereix un manteniment informàtic, que no podem pagar. 

 

5 – Festa final de curs o inici de curs? 

S’havia proposat fer la festa final de curs el dia 17, però tenim dansa inclusiva i el teatre quedarà 

inutilitzat. La idea era acabar amb un vermut a l’exterior + mostra de treballs / balls. No sabem què 

fer. 

Es genera un debat i es proposen diferents opcions, i una de les propostes per part dels i les 

assistents és fer-ho un dissabte a la tarda: el 10 o 17 per la tarda. Finalment es decideix que el dia 10 

ja que sembla que hi ha més quòrum per part de l’equip gestor, i s’aporten les següents idees: 

- Proposta musical per concloure la vetllada  

- Proposta de pica-pica de tancament 

- Desplaçar algunes activitats a l’exterior per donar-lis més visibilitat: tennis taula i scrabble 

- Inaugurarem la biblioteca nova el mateix dia 

 

6 – Altres assumptes 

S’explica que el Jaume, el tresorer, ens deixa. Demanem la col·laboració de les persones assistents a 

veure si alguna coneix algú que ens pugui ajudar, atenent al fet que és un càrrec de molta confiança, 

perquè són dades sensibles i financeres, i no remunerat (com tots els càrrecs de la Junta). 

El Club de lectura demana tenir la sala d’ordinadors per les seves trobades, encara que estiguin més 

estretes. Ens sembla OK i farem perquè estigui lliure l’espai. 

Hi ha 7 carros més de llibres, que no es van vendre durant la campanya de Sant Jordi, que es portaran 

a l’Institut del Barri Besòs i Centre Cívic del Besòs. Els que no aprofitin, els vendran a pes. Es proposa 

demanar que tant la biblio com l’alumnat de l’institut ajudin amb el tema del transport. 

I no havent-hi més temes a tractar, finalitza la reunió a les 20 hores.  
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